
 

Covid-19 besmettingen in Dinkelland 
  
In de media wordt de gemeente Dinkelland aangemerkt als één van de  brandhaarden voor Covid-19 
besmettingen in de veiligheidsregio Twente. Bij de eerste golf was dat ook al zo. Dat is zorgwekkend 
en doet de vraag rijzen of er behalve de verscherpte landelijke maatregelen op gemeentelijk niveau 
nog meer actie ondernomen kan worden. 

Onze vragen: 
1. Is ook naar uw mening onze gemeente een brandhaard m.b.t. Covid-19 ? 
2. Zijn uit het bron-en contactonderzoek van de GGD conclusies voor Dinkelland te trekken? 
3. Welke acties kunt en/of wilt u ondernemen om het aantal besmettingen terug te dringen? 
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